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Protokół Nr V/2024 

V Sesji Rady Powiatu Wołowskiego 

z dnia 13 września 2024 r. w godz. 10.00 - 14.32. 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

V Sesja Rady Powiatu Wołowskiego odbyła się w dniu 13 września 2024 r. w sali sesyjnej Starostwa 

Powiatowego w Wołowie, pl. Piastowski 2, w godz.10.00 – 14.32.  

Obrady IV Sesji Rady Powiatu Wołowskiego otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Rafał Zając. 

 

W obradach Rady uczestniczyli: 

Pan Konrad Buczek – Skarbnik Powiatu, 

Pan Marcin Cichy – radca prawny, Obsługa Prawna Starostwa, 

Pan Wojciech Rygielski – Prezes Zarządu PKS Wołów sp. z o.o. 

Pan Bartosz Granat – Prezes Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie sp. z o.o.  

w restrukturyzacji, 

Pan Jerzy Pałys – Zarządca Sądowy Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie sp. z o.o.  

w restrukturyzacji. 

Pani Katarzyna Fęglerska - Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Obywatelskich. 

 

Przewodniczący zarządził sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w Sesji uczestniczy 16 radnych. 

 

Zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyło 16 radnych: 

1. Rafał Zając – Przewodniczący  

2. Stanisław Borkowski 

3. Rafał Borzyński 

4. Marek Cukrowski 

5. Janusz Dziarski 

6. Paweł Gołąb 

7. Beata Gryga 

8. Jan Janas 

9. Witold Krochmal 

10. Agnieszka Łukaszewska 

11. Paweł Pirek 

12. Barbara Rabiega 

13. Bohdan Stawiski 

14. Katarzyna Uran 

15. Józef Szumilas 

16. Jarosław Iskra 

  

 

Ad 2. Złożenie ślubowania przez nowo obsadzonego radnego postanowieniem komisarza 

wyborczego z dnia 30.08.2024 r. 

 

Przewodniczący nadmienił, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. 

 

Przewodniczący odniósł się do postanowienia Komisarza Wyborczego w sprawie wygaśnięcia mandatu 

Radnego Rady Powiatu Wołowskiego Pana Bartosza Granata oraz postanowienia Komisarza 

Wyborczego w sprawie obsadzenie mandatu radnego przez Pana Artura Kuleszę. 

 

Przewodniczący zwrócił się do p. Artura Kuleszy o złożenie ślubowania. 

 

Radny Artur Kulesz dopełnił akt ślubowania odczytując rotę ślubowania. 

 

Przewodniczący zarządził ponowne sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący stwierdził, iż w V Sesji Rady Powiatu Wołowskiego uczestniczy 17 radnych: 
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1. Rafał Zając – Przewodniczący 

2. Stanisław Borkowski 

3. Rafał Borzyński 

4. Marek Cukrowski 

5. Janusz Dziarski 

6. Paweł Gołąb 

7. Beata Gryga 

8. Jarosław Iskra 

9. Jan Janas 

10. Witold Krochmal 

11. Artur Kulesz 

12. Agnieszka Łukaszewska 

13. Paweł Pirek 

14. Barbara Rabiega 

15. Bohdan Stawiski 

16. Józef Szumilas 

17. Katarzyna Uran 

 

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo obsadzonego radnego postanowieniem komisarza wyborczego  

z dnia 30.08.2024 r., 

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr III/24 oraz IV/24. 

5. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie utworzenia 

powiatowej jednostki organizacyjnej pod nazwą Zarząd Dróg Powiatowych w Wołowie. 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2024 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Rady nr 

II/10/2024 z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Rady nr 

II/11/2024 z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

12. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji 

Statutowej. 

13. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Statutowej. 

14. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Wołowie. 

15. Informacja na temat bieżącej działalności Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie sp. z. 

o.o. w restrukturyzacji. 

16. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Wolne głosy, komunikaty. 
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21. Zakończenie obrad 

 

Wobec baku uwag przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za” przy braku głosów "przeciwnych”  

i braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła proponowany porządek obrad. 
 

Ad 4. Przyjęcie protokołu III/24 oraz IV/24.  
 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż radny J. Szumilas zgłosił uwagę dotyczącą korekty swojej 

wypowiedzi w protokole nr III/24 w punkcie 3.  
 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr III/24 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga. 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając. 
 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za” przy braku głosów "przeciwnych”  

i braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół nr III/24. 
 

Wobec braku przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu IV/24 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Katarzyna Uran, Rafał Zając. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jarosław Iskra, Józef Szumilas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za” przy braku głosów "przeciwnych”  

i dwóch głosach „wstrzymujących się” przyjęła protokół nr IV/24. 
 

Ad 5. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 
 

Przewodniczący wskazał, iż p. Prezes Wojciech Rygielski  złożył wniosek o zabranie głosu na sesji  

w sprawie problemu dojazdu uczniów do szkół ponadpodstawowych dla których organem prowadzącym 

jest Powiat. 

 

Przewodniczący udzielił głosu p. Wojciechowi Rygielskiemu. 
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p. Wojciech Rygielski przedstawił obecną sytuacje związaną z dojazdami uczniów do szkół 

ponadpodstawowych. Nadmienił o dotychczasowej działalności PKS Wołów.  

 

Dyskusja w sprawie potrzeby zapewnienia publicznej komunikacji na terenie powiatu wołowskiego.  

W dyskusji wzięli udział: p. Starosta Jan Janas, Członek Zarządu Rafał Borzyński, Radna Katarzyna 

Uran. 

 

Przewodniczący nadmienił, iż poruszany temat wykracza poza kompetencje Powiatu. Dodał, że 

większość spraw dotyczyła Gminy Wołów. Dyskusja tylko potwierdza, iż niezbędne są działania  

w sprawie utworzenia komunikacji publicznej w powiecie.  

Ad 6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia 

powiatowej jednostki organizacyjnej pod nazwą Zarząd Dróg Powiatowych w Wołowie. 

p. Starosta Jan Janas przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały.  

 

Dyskusja na temat zlikwidowanego ZDP oraz wymogów formalnych projektów uchwał. Udział wzięli 

Radny J. Szumilas oraz Członek Zarządu R. Borzyński. 

 

Radny M. Cukrowski wyraził głos poparcia dla utworzenia ZDP, gdyż drogi na terenie powiatu 

wymagają remontu. Dodał, że ruch na trasie Wołów-Brzeg Dolny jest wzmożony z uwagi na obwodnicę  

i warto zaplanować remont tej drogi.  

 

Dyskusja w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie w związku z planowanym 

utworzeniem ZDP. Udział wzięli Skarbnik, radna K. Uran oraz Obsługa Prawna Starostwa. 

 

Radny J. Iskra przychylił się do planowanego utworzenia Zarządu Dróg Powiatowych uznając powstanie 

ZDP za potrzebne. 

Dyskusja na temat projektu regulaminu organizacyjnego zarządu dróg. W dyskusji wzięli udział r. M. 

Cukrowski, Obsługa Prawna Starostwa, Członek Zarządu Rafał Borzyński. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia powiatowej jednostki 

organizacyjnej pod nazwą Zarząd Dróg Powiatowych w Wołowie. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za” przy braku głosów 

"przeciwnych” i braku głosów "wstrzymujących się" podjęła uchwałę w sprawie utworzenia 

powiatowej jednostki organizacyjnej pod nazwą Zarząd Dróg Powiatowych  

w Wołowie. 
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Ad 7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2024 rok. 

  

p. Skarbnik przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Szczegóły zawarte w projekcie uchwały. 

Uchwała wprowadza zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 308 074,15 zł.  

Zaplanowane dochody zostały zwiększone o kwotę 308 074,15 zł m.in. z tytułu:  

- uzyskania akceptacji Prezesa Rady Ministrów na zmianę promesy inwestycyjnej z Programu Polski Ład 

oraz Aneksem nr 1 do umowy o udzielenie pomocy finansowej Gminy Wińsko dla Powiatu Wołowskiego 

na kwotę 12 195,95 zł,  

- środków na podstawie pisma Wojewody Dolnośląskiego z przeznaczeniem na wyposażenie szkół  

w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe w wysokości 42 117,20 zł,  

- pomocy finansowej udzielanej pomiędzy jednostkami samorządu terytorialnego z przeznaczeniem na 

dowożenie uczniów do szkół specjalnych w kwocie 40 000,00 zł,  

- środków Funduszu Pracy na dofinansowanie kosztów wynagrodzeń zasadniczych i pochodnych od 

wynagrodzeń dla Powiatowego Urzędu Pracy w wysokości 187 470,00 zł  

- środków Funduszu pomocy przeznaczonych na świadczenia społeczne wypłacane obywatelom Ukrainy 

przebywającym na terytorium RP w kwocie 26 291,00 zł.  

Zaplanowane zwiększenie planu wydatków w kwocie 308 074,15 zł przeznaczono m.in. na:  

- zadanie pn. "Modernizacja drogi powiatowej w Gminie Wińsko" w związku z uzyskaniem akceptacji 

Prezesa Rady Ministrów na zmianę promesy inwestycyjnej z Programu Polski Ład na kwotę 12 195,95 zł,  

- " Przebudowa drogi powiatowej nr 1289D ul. Marii Skłodowskiej-Curie w Wołowie i drogi powiatowej 

nr 1290D w Piotroniowicach, gmina Wołów" w 2024 r. na kwotę 15 000,00 zł,  

- "Przebudowa drogi powiatowej nr 1286D ul. Michała Leopolda Willmanna w Lubiążu, gmina Wołów" 

w 2024 r. w wysokości 7 000,00 zł,  

- "Przebudowa drogi powiatowej nr 1284 D Wołów - Garwół, gmina Wołów" na kwotę 20 000,00 zł,  

- "Przebudowa budynku Liceum Ogólnokształcącego w Wołowie przy ul. Sobieskiego 2, na działce 26 

AM-30 w celu dostosowania budynku do potrzeb osób niepełnosprawnych oraz do obowiązujących 

przepisów p.poż z uwzględnieniem decyzji KPPSP" w 2024 r. na kwotę 10 000,00 zł,  

- zwiększenie planu wydatków Rady powiatu o kwotę 28 000,00 zł na zakup materiałów i wyposażenia 

oraz zakup usług pozostałych,  

- zwiększenie planu wydatków Starostwa powiatowego w wysokości 276 000,00 zł z przeznaczeniem na 

wynagrodzenia osobowe pracowników, 

zmniejszenie wydatków na zakup usług remontowych i utworzenie zadania pn. "Przebudowa 

pomieszczenia kotłowni gazowej w budynku ZSZ w Wołowie przy ul. Spacerowej 1" na kwotę 155 

000,00 zł,  

- zwiększenie planu wydatków na podstawie pisma Wojewody Dolnośląskiego z przeznaczeniem na 

wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe w wysokości 42 

117,20 zł,  

- zwiększenie planu wydatków na podstawie pomocy finansowej udzielanej pomiędzy jednostkami 

samorządu terytorialnego z przeznaczeniem na dowożenie uczniów do szkół specjalnych w kwocie 40 

000,00 zł,  

- zwiększenie wydatków na dofinansowanie kosztów wynagrodzeń zasadniczych i pochodnych od 

wynagrodzeń dla Powiatowego Urzędu Pracy ze środków Funduszu Pracy w wysokości 187 470,00 zł  

- środków Funduszu pomocy przeznaczonych na świadczenia społeczne wypłacane obywatelom Ukrainy 

przebywającym na terytorium RP w kwocie 26 291,00 zł.  

Pozostałe zmiany dotyczą:  

- zmian w planach finansowych jednostek organizacyjnych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały.  

Radny J. Dziarski zwrócił się p. Starosty z prośbą o informację dotyczącą dokonanych zmian we 

wnioskach drogowych w ramach Polskiego Ładu. 

Dyskusja w sprawie, wzięli udział Starosta J. Janas oraz radny J. Dziarski.  

p. Starosta dodał, że udzieli odpowiedzi r. J. Dziarskiemu w formie pisemnej. 
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Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego nr LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 

2024 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, 

Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Cukrowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, ze Rada Powiatu 16 głosami „za” przy braku głosów 

"przeciwnych” i 1 głosie "wstrzymującym się" podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2024 rok.  

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

 

p. Skarbnik przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Szczegóły zawarte w projekcie uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały.  

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, 

Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Cukrowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i 1 głosem „wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany Uchwały Rady 

II/10/2024 z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o przedstawienie kandydatów do Komisji Rewizyjnej.  
 

p. Wicestarosta B. Gryga zgłosiła kandydaturę r. A. Kuleszę. 
 

Radny A. Kulesz wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Wobec braku zgłoszeń kandydatów przystąpiono do głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany Uchwały Rady nr II/10/2024 z dnia 

23 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej – uzupełnienie składu o radnego Artura 

Kuleszę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały 

Rady II/10/2024 z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.(uzupełnienie 

składu o radnego Artura Kuleszę) 

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały 

Rady Powiatu nr II/11/2024 z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o przedstawienie kandydatów do uzupełnienia Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

p. Wicestarosta B. Gryga zgłosiła kandydaturę r. A. Kuleszę. 

Radny A. Kulesz wyraził zgodę na kandydowanie.  

Wobec braku zgłoszeń kandydatów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Rady nr 

II/11/2024 z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

uzupełnienie składu o radnego Artura Kuleszę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały 

Rady Powiatu nr II/11/2024 z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. (uzupełnienie składu o radnego Artura Kuleszę) 

 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o przedstawienie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

p. Wicestarosta B. Gryga zgłosiła kandydaturę r. A. Kuleszę. 
 

Radny A. Kulesz wyraził zgodę na kandydowanie. 

Wobec braku zgłoszeń kandydatów przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnego Artura Kuleszę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Bohdan 

Stawiski, Józef Szumilas, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Rabiega, Katarzyna Uran 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Ad 12.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji 

Statutowej. 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz zwrócił się do radnych  

o zgłaszanie kandydatury do składu Komisji Statutowej.  
 

Radca Prawny M. Cichy przedstawił opinię w zakresie członkostwa w komisji.  
 

Radni zgłaszali swoje kandydatury kolejno: J. Iskra, B, Gryga, A. Łukaszewska, W. Krochmal, R. Zając. 

Radca Prawny M. Cichy dodał, że radni mogą zgłaszać się sami.  
 

Wobec braku zgłoszeń kandydatów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji Statutowej  

w składzie radni: A. Łukaszewska, R. Zając, W. Krochmal, J. Iskra, B. Gryga. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI 0, 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Statutowej. 

Ad 13.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Statutowej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Statutowej. 

Członek Zarządu R. Borzyński zgłosił kandydaturę r. W. Krochmala. 

Radny W. Krochmal nie wyraził zgody na kandydowanie, jednocześnie zgłosił kandydaturę 

Przewodniczącego Rady Powiatu Rafała Zająca. 

Przewodniczący Rady wyraził zgodę na kandydowanie. Zwrócił się z zapytaniem, czy są kandydaci na 

Przewodniczącego Komisji. 
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Wobec braku zgłoszeń kandydatów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru radnego Rafała Zająca na 

Przewodniczącego Komisji Statutowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Uran  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Statutowej. 

 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Wołowie. 

 

p. K. Fęglerska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Szczegóły zawarte w projekcie 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały.  

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za” przy braku głosów 

"przeciwnych” i braku głosów "wstrzymujących się" podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Wołowie. 

 

Przewodniczący przywitał obecnego dr Jerzego Pałysa zarządcę sądowego spółki medycznej PCM  

w Wołowie oraz Prezesa spółki PCM Bartosz Granata. 

 

Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy w obradach. 

 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 
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Ad 15. Informacja na temat bieżącej działalności Powiatowego Centrum Medycznego  

w Wołowie sp. z o.o. w restrukturyzacji. 

 

Przewodniczący na wstępie zapewnił, iż będą odbywały się cyklicznie spotkania dot. sytuacji bieżącej 

spółki PCM, następnie udzielił głosu Prezesowi spółki PCM p. B. Granatowi, zwracając się o zwięzłe 

przedstawienie aktualnej sytuacji spółki w tym podejmowane działania naprawcze. 

 

Prezes PCM p. B. Granat przedstawił informację na temat bieżącej działalności Powiatowego Centrum 

Medycznego w Wołowie sp. z o.o. w restrukturyzacji, w tym co zastano i jakie działania zostały podjęte. 

Wspomniał o rozmowach z przedstawicielami NFZ, wykonanych remontach w szpitalu, aktualnej 

sytuacji związanej z funkcjonowaniem tomografii komputerowej.  

Przedstawił sytuację finansową spółki PCM w Wołowie.  

Nadmienił o rozmowach z przedstawicielami ZUS w sprawie zawarcia układu ratalnego. Dodał, że 

zagrożenie dla spółki jest bardzo duże wobec braku podpisanej ugody z ZUS, który w konsekwencji  

w dniu 21 czerwca br. złożył wniosek do sądu o umorzenie post. sanacyjnego. 
 

Przewodniczący zwrócił się do P. Jerzego Pałysa o zabranie głosu w sprawie. 
 

p. J. Pałys Zarządca Sądowy w Powiatowym Centrum Medycznym w Wołowie sp. z o.o.  

w restrukturyzacji przedstawił strukturę zarządzania w spółce ze względu na otwartą sanację oraz kwotę 

zadłużenia spółki PCM wobec wierzycieli. Poinformował o przeprowadzonych rozmowach, ustaleniach  

z przedstawicielami ZUS w sprawie spłaty zadłużenia oraz o wniosku ZUS w sprawie umorzenia 

postępowania sanacyjnego. Przedstawił stan wydatków PCM względem przychodów.  

 

Przewodniczący udzielił głosu Prezesowi PCM p. B. Granatowi. 

 

Prezes PCM p. B. Granat odniósł się do restrukturyzacji PCM w kontekście zabezpieczenia środków fin. 

przez samorządy. Nadmienił o dopłatach dla PCM. Zaznaczył, że środki fin. spółki PCM winny być 

wydawane racjonalnie. Decyzje odnośnie przyszłości spółki PCM w konsultacji z Radą będą niebawem 

podejmowane. Nadmienił o potrzebnej koncepcji funkcjonowania szpitala na kolejne lata, wypracowanej 

wspólnie z samorządami. Dodał, że Mieszkańcom trzeba zapewnić służbę zdrowia na miejscu. 

W jego ocenie nie oszacowano ryzyka i nie podjęto skutecznej próby załatwienia sprawy z głównym 

wierzycielem ZUS. Poinformował o próbie zmiany zarządcy, wniosek został złożony do sądu, wniosek 

uzyskał poparcie ZUS, tj. dłużnika reprezentującego ponad 50 % sumy sanacyjnej. Brak ugody z ZUS 

blokuje pozyskiwanie środków zewnętrznych przez spółkę PCM.  

 

Radna K. Uran zapytała dlaczego nie doszło do dokapitalizowania spółki PCM przez samorządy  

w kontekście informacji medialnych dot. 13 mln zł. 

 

Prezes PCM B. Granat odparł, iż do końca września ma być przekazana część środków. Kwota 13 mln zł 

jest w ujęciu 8 lat zgodnie z WPF. Decyzję podejmą radni głosując nad budżetami na 2025 rok.  

 

W tym miejscu r. A. Kulesz opuścił obrady. 

 

Dyskusja w sprawie restrukturyzacji oraz tomografii komputerowej w PCM. W dyskusji wzięli udział 

Prezes PCM p. B. Granat oraz Starosta J. Janas. 

 

W tym miejscu r. B. Rabiega opuściła obrady. 

 

Starosta Jan Janas odniósł się do restrukturyzacji spółki PCM oraz potrzeby zmian, by powiatowa opieka 

zdrowotna zaczęła funkcjonować. 

 

Radna K. Uran odniosła się do zmiany zarządcy sądowego i konsekwencji dla spółki. Zapytała Prezesa 

PCM, czy został zawieszony oddział rehabilitacji neurologicznej oraz czy prawdą jest, że lekarze są 

zwalniani. 

 

Radny W. Krochmal odniósł się do procesu restrukturyzacji i skutków dla spółki PCM.  

Zwrócił się z pytaniem do p. J. Pałysa, kiedy będzie układ, kiedy zakończy się proces restrukturyzacji 

oraz czy posiada uprawnienia syndyka masy upadłościowej. Dodał, że rada powiatu do czasu 
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wypracowania modelu funkcjonowania PCM w oparciu o model biznesowy nie powinna przekazywać 

żadnych środków fin. spółce. Odnośnie niepłacenia składek ZUS to każdy pracownik za którego nie są 

odprowadzane składki staje się wierzycielem spółki. Zapytał ilu jest wierzycieli spółki. 
 

Prezes PCM B. Granat w odpowiedzi na pytania r. K. Uran, wskazał, iż nie zwalnia się lekarzy. 

Poinformował o złożonych wypowiedzeniach przez lekarzy. Nadmienił o złożonym wniosku  

o zawieszenie oddziału rehabilitacji neurologicznej z uwagi na ogromne koszty funkcjonowania tego 

oddziału. Spółka PCM posiada 163 wierzycieli. Odniósł się do o problemów z uzyskaniem oszczędności 

w spółce poprzez zlecenie usług sprzątania firmie zewnętrznej. Nie sfinalizowano pomysłu ze względów 

społecznych.  

 

Członek Zarządu R. Borzyński odniósł się do spadku ilości pacjentów w przychodniach, zapytał o pomysł 

na pozyskanie pacjentów do przychodni PCM. Zapytał czym jest zwykły zarząd wg oceny p. Pałysa,   

a czym czynności wykraczające poza zwykły zarząd. Zapytał, czy powołano radę wierzycieli. Zapytał  

o spłatę wierzytelności.   

 

Prezes PCM p. B. Granat udzielił odpowiedzi n/t sytuacji przychodni POZ. Nadmienił o spadku ilości 

pacjentów, utracono około 3 tys. deklaracji. Odniósł się do czynności zwykłego zarządu oraz zastrzeżenia 

do zawierania umów powyżej 10.000 zł brutto niezwiązanych ze świadczeniem usług medycznych dla 

spółki, gdzie wymagana jest zgoda zarządcy sądowego. 

 

W tym miejscu obrady opuścił Członek Zarządu Rafał Borzyński. 

 

p. J. Pałys odparł, iż posiada uprawnienia syndyka masy upadłościowej. Zaznaczył, iż na pewno nie 

będzie syndykiem masy upadłości, gdyby upadł PCM w Wołowie. Przedstawił stan restrukturyzacji 

spółki PCM. Odniósł się do sprawy wynagrodzeń lekarzy oraz sytuacji szpitali powiatowych w kraju. 

Dodał, że dąży do naprawy sytuacji. Upadłość jest tylko brana pod uwagę. Potrzebny jest model 

współpracy samorządów w celu wsparcia spółki medycznej PCM.  

Odniósł się do sprawy ZUS.  

 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy w obradach. 

 

Przewodniczący wznowił obrady Rady po przerwie. 

 

Przewodniczący zarządził sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w obradach uczestniczy 14 radnych. 

 

Radny M. Cukrowski odniósł się do zapisów w umowie spółki PCM. PZOZ i PCM generują straty, 

potrzeba powrotu do pierwotnych ustaleń, że należy finansować PCM poprzez dokapitalizowanie  

i zapisanie tych środków w budżetach samorządów.  

 

Radny W. Krochmal zaapelował, by udzielać pomocy w taki sposób, by polepszyć funkcjonowania 

spółki. Uważa, że zarządca powinienem pomagać spółce bez względu na relacje. Odniósł się do sprawy 

tomografu. 

 

p. J. Pałys odparł, iż spółka nie zakupiła tomografu tylko dostała w prezencie od poprzedniego wojewody 

dolnośląskiego.  

 

Dyskusja na temat rezygnacji z funkcji zarządcy. Udział wzięli: radny B. Stawiski oraz p. J. Pałys. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 16. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

 

p. Starosta poinformował, iż odbyło się spotkanie zespołu zarządzania kryzysowego. Włodarze gmin  

w powiecie wołowskim przedstawili Staroście podjęte działania w związku z zagrożeniem 

powodziowym. Wystąpił do Wody Polskie, by otworzyć śluzy, tak by woda zalała polder Domaszków –

Tarchalice, oszczędzając mieszkańców. 
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Członek Zarządu Paweł Gołąb nadmienił o uruchomionym polderze zalewowym na terenie Domaszków 

– Tarchalice, który może przyjąć 12 mln m3 wody. Wspomniał, iż na odcinku Brzeg Dolny – Malczyce 

trwa umacnianie wałów przeciwpowodziowych, termin ukończenia prac w 2026 r.  

 

Radna Katarzyna Uran zwróciła się z prośbą do p. Starosty o sprawdzenie studzienek, rowów, mostków 

które mogą stanowić zagrożenie powodziowe, zwłaszcza tam gdzie były składane wnioski przez 

mieszkańców. 

 

p. Starosta Jan Janas odparł, iż starostwo będzie reagowało w ramach możliwości finansowych, jeśli 

będzie to własność powiatu.  

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 17. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o udziale w poszczególnych uroczystościach. 

  

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 18. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Dyskusja w sprawie harmonogramu i częstotliwości koszenia poboczy. W dyskusji wzięli udział: radna 

Katarzyna Uran oraz Starosta Jan Janas 

 

Starosta J. Janas odniósł się do potrzeby przygotowań do zimy i ogłoszenia przetargu na zimowe 

utrzymanie dróg powiatowych. 

 

Radna K. Uran zapytała Starostę J. Janasa, czy rozważa porozumienie z gminami w zakresie zimowego 

oraz bieżącego utrzymania dróg powiatowych. 

 

Starosta J. Janas odpowiedział, iż na pewno pochyli się nad tą sprawą wraz z Zarządem.  

 

Radny S. Borkowski zwrócił się z prośbą o interwencję w sprawie stanu drogi w miejscowości Dąbie. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 19. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna K. Uran wniosła o uporządkowanie chodnika przy szkole w Pogalewie Wielkim, by umożliwić  

dzieciom dojście do szkoły. Nawiązała do prośby mieszkańców o zamontowanie dodatkowych barierek 

przy chodniku przy szkole w Pogalewie Wielkim.  

Wniosła o przycięcie gałęzi drzew w parku w Pogalewie Małym, ponieważ podczas wichur drzewa lądują 

na jezdni. Zwróciła się o zamontowanie luster przy drogach powiatowych w dwóch miejscach  

w Pogalewie Małym oraz w Pogalewie Wielkim. 

 

p. Starosta zwrócił się do Radnej o złożenie wniosków na piśmie. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 20. Wolne głosy, komunikaty. 

 

Brak wolnych głosów i komunikatów.  

 

Ad 21. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Rafał Zając zamknął obrady V Sesji Rady 

Powiatu Wołowskiego. 
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Przewodniczący 

Rady Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Marta Drabik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


